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Rada Gminy Masłów 

 

 

Protokół nr XVII  

Sesja w dniu 27 lutego 2020  

 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2020 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:54 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, XVII sesję Rady Gminy Masłów 

otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Andrzej Pedrycz. Wiceprzewodniczący 

przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, przybyłych gości: Pana Roberta Kaszubę – 

Przewodniczącego Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach, 

przedstawicieli Wojskowej Komendy Uzupełnień i 10 Świętokrzyskiej Brygady Terytorialnej 

mjr Mirosława Wąchockiego i por. Marcina Kowala oraz pracowników urzędu. 

Wiceprzewodniczący odczytał upoważnienie do przeprowadzenia obrad, złożone przez 

Przewodniczącego Rady (stanowi załącznik protokołu).  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, 

co jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 
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3.  Przyjęcie porządku obrad. 

Tomasz Lato Wójt Gminy Masłów poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktów: 10, 11 i 12 

w sprawie nadania nazw ulicy w Domaszowicach, w Masłowie Pierwszym i w Woli Kopcowej. 

Konieczność złożenia tego wniosku wynika z terminów związanych ze zbliżającymi się 

wyborami i przygotowaniem danych z rejestru wyborców. 

 Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynął także wniosek złożony 

przez radnego Tomasza Ksel w sprawie dodania w punkcie 32 "zapytania, sprawy różne" i 

zmianę numeracji kolejnych punktów.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktów: 10) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, 

stanowiącej drogę wewnętrzną, składającą się z działki nr 45/6, położonej w Domaszowicach, 

gmina Masłów, 11) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej drogę 

wewnętrzną, składającą się z działek nr 229/1, 229/2, 229/3, położonej w Masłowie Pierwszym, 

gmina Masłów oraz 12) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej własność 

Gminy Masłów, składającej się z działek nr 208/9 i nr 209, położonej w Woli Kopcowej, gmina 

Masłów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 32 "zapytania, sprawy różne" i zmianę 

numeracji kolejnych punktów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz 

PRZECIW (5) 

Marek Łukasz Dudzik, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Haba 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XVI z poprzedniej sesji 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady nie zgłoszono uwag do treści 

protokołu i poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XVI z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie (stanowi załącznik protokołu). Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najistotniejsze informacje. 

Brak głosów w tym punkcie, informacja została przyjęta. 

 

6. Informacja Wojskowej Komendy Uzupełnień w Kielcach 

Przedstawiciel Wojskowej Komendy Uzupełnień major Mirosław Wąchocki przedstawił 

informacje na temat wojskowej służby przygotowawczej i zawodowej służby wojskowej, 

z prośbą o przekazanie tej informacji wśród mieszkańców.  

Przedstawiciel 10 Świętokrzyskiej Brygady Terytorialnej  por. Marcin Kowal przedstawił 

informacje dot. możliwości wstąpienia w struktury brygady.  

W dyskusji poruszone zostały sprawy wysokości żołdu, ilości kobiet zgłaszających się do 

służby, limitu wiekowego zgłaszających się kandydatów.   

Wiceprzewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, przedstawienie informacji i ogłosił 

5 – minutową przerwę.  
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7. Informacja nt. zadań inwestycyjnych związanych z budową sieci kanalizacyjnej 

w północnej części Gminy Masłów omówiona przez przedstawicieli: 

Międzygminnego Związku Wodociągów Kieleckich i spółki Wodociągi Kieleckie 

Tomasz Lato Wójt Gminy Masłów przypomniał o realizowanym obecnie projekcie kanalizacji 

północnej części gminy Masłów oraz realizacji 3 km  odcinka sieci wodociągowej. 

Prezes spółki Wodociągi Kieleckie Henryk Milcarz podziękował za zaproszenie na sesję 

i przedstawił informację na temat poszczególnych etapów prac budowlanych.  

Radny Ryszard Filipowicz zapytał o przepompownię przy świetlicy w Dąbrowie.  

Pan Milcarz odpowiedział, że to zadanie nie jest objęte projektem, o którym mowa, ale sprawa 

jest do realizacji w przyszłości.  

Przewodniczący Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach Robert 

Kaszuba poinformował o działaniach realizowanych przez Związek. 

Radna Małgorzata Kozubek zapytała o inwestycję na ulicy Spokojnej i Mała, centrum Masłowa 

nie ma jeszcze wody. 

W odpowiedzi Wójt Gminy Tomasz Lato poinformował, że jeśli znajdą się środki finansowe 

to zadanie zostanie zrealizowane przez  gminę, gdyż jest to naszym zadaniem. 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos podkreślając, że jego zdaniem jest dobrze. Sytuacja, jaka była 

rok temu budziła obawy wielu osób. Radny zapytał o termin ogłoszenia ostatniego etapu i czy 

będzie to jedno zadanie, czy zostanie podzielone na mniejsze.   

Pan Milcarz odpowiedział, ze zakłada się , że termin ogłoszenia to przełom lutego marca, czyli 

na dniach, natomiast termin wykonania to 30 września.  

Pan Robert Kaszuba poinformował o planowanych terminach wykonania przyłączy do sieci. 

Radny Ksel poprosił również o to, by mieć na uwadze odcinek, gdzie woda nie jest najlepszej 

jakości. Wymiana w tej części zamknęła by temat wody w Ciekotach. 

Radny Janusz Obara zapytał z jakiego materiału będzie wybudowana planowana sieć 

kanalizacyjna.   

Pan Milcarz szczegółowo wyjaśnił z jakich elementów zostanie wykonana sieć, w ramach 

planowanej ceny.  

Radny Mateusz Jan Fąfara zapytał czy planowana jest podwyżka cen za 1 m3 wody. 

Henryk Milcarz przedstawił sytuację ekonomiczną spółki oraz rozbudową sieci wodociągowej, 

podsumowując, że od siedmiu lat nie było podwyżek cen za wodę. Jednak z uwagi na to, że 

cena jest uzależniona od wielu czynników nie można całkowicie wykluczyć podwyżek. 

Wójt Gminy Tomasz Lato dodał, że na przełomie marca i kwietnia organizowane będą 

spotkania w sołectwach, w celu zebrania dokumentacji niezbędnej do pełnej realizacji zadania. 

Wójt poinformował o planowanych kosztach, jakie będą musieli ponieść mieszkańcy oraz o 

skutkach dla środowiska, jakie niesie ze sobą realizacja tego zadania. Wójt podziękował 

przedstawicielom i samorządowcom za współpracę. 

Brak więcej głosów w tym punkcie.  

 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za rok 2019 

Pani Anna Kowalczyk – Specjalista ds. kadr i Płac Centrum Usług Wspólnych przedstawiła 

informację będącą załącznikiem niniejszego protokołu.  
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Radny Wojciech Haba zapytał czy zeszłoroczny strajk nauczycieli miał wpływ na średnie 

wynagrodzenie nauczycieli.  

Pani Kowalczyk wyjaśniła jakie są składowe średniego wynagrodzenia i dodała, ze strajk 

znacząco wpłynął na dodatkowe wynagrodzenie czyli tzw. trzynastki. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/141/2019 Rady Gminy Masłów 

z dnia 24 października 2019 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2020 

Sekretarz Gminy Zbigniew Zagdański omówił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/191/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/141/2019 Rady Gminy 

Masłów z dnia 24 października 2019 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2020 została podjęta. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działki nr 45/6, położonej w Domaszowicach, gmina Masłów 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

11. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działek nr 229/1, 229/2, 229/3, położonej w Masłowie Pierwszym, 

gmina Masłów (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

12. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej własność Gminy 

Masłów, składającej się z działek nr 208/9 i nr 209, położonej w Woli Kopcowej, 

gmina Masłów (punkt zdjęto z porządku obrad) 
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13. Projekt uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją 

utworzenia związku międzygminnego realizującego zadania z zakresu gospodarki 

odpadami komunalnymi 

Wójt Gminy Tomasz Lato poinformował, że w związku z zaistniała sytuacją dotyczącą 

problemów z odbiorem odpadów komunalnych podjęte zostały działania związane 

z utworzeniem międzygminnego związku, którego celem byłoby przejęcie działań dotyczących 

odbioru odpadów. Wójt podkreślił, że jest to uchwała, która pozwala na podjęcie rozmów, w 

tym zamiarze, nie tworzenie związku.  

Kierownik Referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara poinformował, że uchwała była przedmiotem obrad komisji stałych. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/192/2020 w sprawie zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją 

utworzenia związku międzygminnego realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami 

komunalnymi została przyjęta. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła szczegółowo projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Ryszard Piotr Szymczuch 
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PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Zenon Adam Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/193/2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów została 

podjęta. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2020 – 2029  

Temat przedstawiła Skarbnik Gminy Małgorzata Kumór. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Zenon Adam Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/194/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2020 – 2029 została przyjęta. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa 

miejscowego 

Radny Marek Łukasz Dudzik – Przewodniczący Komisji ds. Petycji przedstawił projekt 

uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch 

PRZECIW (2) 

Stanisław Doleziński, Andrzej Kułak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Kozubek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/195/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa 

miejscowego została podjęta. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego 

Marek Łukasz Dudzik – Przewodniczący Komisji ds. Petycji przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ryszard Jan Filipowicz, Małgorzata Kozubek, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/196/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego została przyjęta.  

 

18. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Barcza 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański omówił projekty statutów wszystkich sołectw 

z terenu gminy Masłów oraz procedurę ich tworzenia i konsultacji. 

Brak głosów w tym punkcie. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 
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Uchwała nr XVII/197/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Barcza. 

 

19. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Brzezinki 

Radna Małgorzata Kozubek poinformowała, ze sołtysi odbyli spotkanie z Wójtem w sprawie 

statutów sołectw. Nie zgłoszono uwag w tym zakresie. 

Brak głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło  

Uchwała nr XVII/198/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Brzezinki została podjęta.  

 

20. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Ciekoty 

Brak głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/199/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Ciekoty została przyjęta. 

 

21. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dąbrowa 

Brak głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 
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Uchwała nr XVII/200/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Dąbrowa została przyjęta. 

 

22. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Dolina Marczakowa 

Nie zgłoszono uwag w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/201/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Dolina Marczakowa została podjęta.  

 

23. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Domaszowice 

Brak głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/202/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Domaszowice została podjęta.  

 

24. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Mąchocice Kapitulne 

Nie zgłoszono uwag. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/203/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Mąchocice Kapitulne została przyjęta. 
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25.  Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Mąchocice – Scholasteria 

Nie zgłoszono uwag. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/204/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Mąchocice – Scholasteria została 

podjęta. 

 

26. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Masłów Drugi 

Brak głosów w dyskusji. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/205/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Masłów Drugi została przyjęta.  

 

27. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Masłów Pierwszy 

Nie zgłoszono uwag. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/206/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Masłów Pierwszy została podjęta. 

 

28. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wiśniówka 
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Brak głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/207/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Wiśniówka została podjęta. 

 

29. Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Wola Kopcowa 

Sołtys sołectwa Wola Kopcowa Edward Mazur zabrał głos odnośnie pisma złożonego 

w sekretariacie urzędu w dniu 21 marca, informując że odebrał to pismo dopiero w dniu 

dzisiejszym.   

Sekretarz Gminy Zbigniew Zagdański przedstawił sytuację wyjaśniając, że gmina nie jest 

adresatem tego pisma wobec tego zostało ono przekazane sołtysowi. Sekretarz zaznaczył, że na 

podstawie statutu, jeden mieszkaniec nie może skutecznie domagać się zwołania zebrania 

wiejskiego.  

Wójt Gminy Tomasz Lato dodał, ze sekretariat zadziałał w interesie sołtysa, ktoś przyniósł, 

zostawił pismo i przekazaliśmy je w możliwie najbliższym czasie.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XVII/208/2020 w sprawie Statutu Sołectwa Wola Kopcowa została podjęta. 

 

30. Zapytania i interpelacje radnych 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że od ostatniej sesji wpłynęły interpelacje i 

zapytania od radnego Mateusza Fąfary i radnego Tomasza Ksel. Treść interpelacji i zapytań 

wraz z odpowiedziami jest publikowana w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że złożył interpelację w dniu 10 lutego, termin 

odpowiedzi minął i odpowiedź nie została udzielona, treść nie została opublikowana. 

Sekretarz Gminy Zbigniew Zagdański odpowiedział, że nie zna treści tej interpelacji wobec 

czego podejmie czynności w celu ustalenia stanu faktycznego.  
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Radny Ksel dodał, że przychyla się do opinii sołtysa, że w ostatnim czasie dużo jest tego typy 

dziwnych sytuacji. 

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że po sesji postara się ustalić okoliczności i wyciągnie 

ewentualne konsekwencje.  

 

31. Informacje i ogłoszenia  

Sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne Mirosław Kuzka poinformował o planowanej zbiórce 

krwi w dniu 1 marca w budynku OSP w Mąchocicach Kapitulnych i zaprosił do udziału.  

Radny Marek Łukasz Dudzik w imieniu Rady Rodziców zaprosił na koncert charytatywny 

organizowany w dniu 29 lutego br. w budynku Szklanego Domu w Ciekotach. Pieniądze 

zebrane podczas koncertu przeznaczone zostaną na leczenie rodzeństwa Ady i Pawełka.  

Brak kolejnych głosów.  

 

32. Zapytania, sprawy różne 

Sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne Mirosław Kuzka zapytał o sprawę ścieżki rowerowej, 

która w ostatnim czasie została uszkodzona. Sołtys poprosił o wprowadzenie dodatkowych 

zabezpieczeń w tym miejscu. 

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że ścieżka jest własnością powiatowego zarządu dróg. 

Obecnie prowadzone są czynności zmierzające do ustalenia sprawcy. Wójt wyjaśnił, że w tym 

miejscu obowiązuje ograniczenie prędkości, jednak często kierowcy nie stosują się do 

przepisów, co jest powodem tego typu zdarzeń.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

33. Zakończenie obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Andrzej Pedrycz podziękował za udział w XVII sesji Rady 

Gminy Masłów i zamknął obrady. 

 

  

Wiceprzewodniczący Rada Gminy Masłów   

Andrzej Pedrycz    

  

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


